
XXXV SESJA 
RADY MIEJSKIEJ 

W WOŁOMINIE
IV KADENCJI

29 września  2005 r.

1



Protokół  Nr XXXV/2005 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 29 września 2005 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji  -  19 ( nieobecni to: Krzysztof Kuc i Czesław Sitarz)

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum ( na sali  obecnych jest 17 radnych – nieobecni radni to:  Krzysztof  
Kuc, Czesław Sitarz, Stefan Perzanowsk, Mieczysław Romejko ) Przewodniczący Rady 
Miejskiej  w Wołominie Zygmunt Nieznański otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej  w dniu 
29 września  2005  roku o godz. 12.05

Pkt 1                                                           
Na sekretarza obrad została wybrana radna Beata Kalata w głosowaniu jawnym za – 17  
głosów , przeciw -0, wstrz. - 0
                                                   
Pkt 2   
Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański odczytał porządek obrad przesłany 
radnym wraz z zawiadomieniem o terminie sesji. Stanowi on załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący  odczytał  wniosek  Burmistrza  Wołomina  (  załącznik  Nr  3  )  dot. 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie  zmian w budżecie Gminy 
Wołomin na 2005 rok   - kwota 17 tys. zł. 

Uchwała została wprowadzona do porządku obrad w wyniku głosowania jawnego za – 17 
głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Pkt 3
Protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej  w Wołominie z dnia 25 sierpnia 2005 roku został 
przyjęty bez zastrzeżeń w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Pkt 4
Nie wpłynęły żadne interpelacje i  zapytania radnych.

Pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański poinformował o swojej pracy miedzy 
sesjami.:
– poinformował o skargach: które będą rozpatrywane w kolejnym punkcie porządku obrad
– poinformował  również o kolejnych wystąpieniach Pani  Barbary Zarębskiej  w sprawie 

funkcjonowania  Ośrodka  Doskonalenia  Kierowców  ,  którego  działalność  jest 
prowadzona na gruntach gminnych. 

– Wojewoda Mazowiecki rozstrzygniecie nadzorczym uchylił uchwałę Rady Miejskiej  w 
Wołominie Nr XXXIV-153/2005 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika 
gminnej jednostki organizacyjnej.

– Regionalna  Izba  Obrachunkowa   w Warszawie  rozstrzygniecie  nadzorczym uchyliła 
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uchwałę Rady Miejskiej w Wołominie Nr XXXIII-150/2005 w sprawie zmian w budżecie 
Gminy  Wołomin  na  2005  roku  oraz  umorzyła  wszczęte  postępowania   w  sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwał Rady Miejskiej w Wołominie Nr XXXIII-144/2005  w 
sprawie zmiany załącznika Nr 16 do uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2005 roku 
i Nr XXXIII-145/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 6 do uchwały budżetowej Gminy 
Wołomin na 2005 roku 

– odczytał  pismo mieszkańców wsi  Stare Grabie – treść  odczytanego pisma stanowi 
załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

– Pismo rodziców uczniów Szkoły Podstawowej  Nr  1  w Wołominie.  Pismo to  zostało 
przekazane Burmistrzowi Wołomina i Komisji Oświaty, Kultury i Sportu– załącznik Nr 5

– Pan Józef Kowalski, który skarżył się na brak wynagrodzenia za świadczone usługi ,  
otrzymał  to  wynagrodzenie  –  treść  pisma  stanowi  załącznik  Nr  6  do  niniejszego 
protokołu. 

– Przewodniczący odczytał pismo w sprawie zakończenia IV edycji kampanii  „Zachowaj 
trzeźwy umysł” - treść pisma stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

– Prowadzący przedstawił pismo mieszkańców Wołomina w sprawie lokalizacji pomnika 
Papieża Jana Pawła II – treść stanowi załącznik Nr 8.  Przewodniczący Rady Zygmunt 
Nieznański oświadczył, ze pomnik Papieża Jana Pawła II  nie zostanie umiejscowiony 
na  terenie  parkingów  przy  Placu  3  Maja.  Takie  ustalenia   zostały  dokonane  z 
Burmistrzem Jerzym Mikulskim i Zastępcą Burmistrza Krzysztofem Antczakiem , który 
odpowiada za inwestycje. Prosił więc aby ten temat nie wracał w tej formie. 
Zygmunt  Nieznański  poinformował  o  działaniach  komitetu  budowy  tego  pomnika. 
Powiedział,  że zlecono wykonanie odlewu postaci Papieża. Jest ogłoszony przetarg na 
projekt  zagospodarowania  Placu  3  Maja  i  wkomponowanie  tam  pomnika.  Trwają 
rozmowy w sprawie  wyceny  samego  pomnika,  który  będzie  wykonany  z  granitu  tj. 
materiał, robocizna i montaż Przewodniczący apelował  o dokonywanie wpłat na konto 
pomnika..

– Przewodniczący Rady poinformował, że w Biurze Rady jest do wglądu sprawozdanie 
Burmistrza Wołomina z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

– Przewodniczący  Rady  otrzymał  z  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej    opinię  o 
sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy Wołomin za I półrocze 2005 roku.

– Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznanski odczytał informację otrzymana z 
Mazowieckiego Urzędu wojewódzkiego na temat analizy oświadczeń majątkowych dot. 
oświadczenia majątkowego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie Zygmunta 
Nieznańskiego  i  oświadczenia  majątkowego  Burmistrza  Wołomina  Jerzego 
Mikulskiego.. Treść tej informacji stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

Pkt 6

Informacje o pracach Komisji Rady

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – Ryszarda Kurek 
spotykano się dwukrotnie . Na pierwszym spotkaniu opiniowano projekty uchwał. Drugie 
posiedzenie komisji odbyło się wspólnie z Komisją Samorządu i Zadań Własnych Gminy  i  
zajmowano się analiza informacji dotyczącej Szkoły Podstawowej Nr 1.

Komisja Rewizyjna – Henryka Zabik
Komisja obradowała trzy razy. Komisja nadal kontynuuje kontrolę Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół i Przedszkoli.  Ponadto, przy udziale Radcy Prawnego Urzędu 
komisja wypracowała stanowisko  w sprawie skarg  Pani Władysławy Ludwiniak i Pana 
Grzegorza Chacińskiego. 
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Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Andrzej Lipa
komisja odbyła jedno spotkanie w Szpitalu Powiatowym w Wołominie. Dyrektor szpitala 
przedstawił potrzeby szpitala i poinformował na co zostały wydane pieniądze otrzymane z 
dotacji. 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Roman Waszczuk
Komisja spotkała się jeden raz. Spotkanie to było poświęcone współpracy dzielnicowych 
Komendy  Powiatowej  Policji  z  Radami  Osiedlowymi  i  Sołtysami.   Omawiano  również 
współpracę tych służb z Urzędem Miejskim.  Burmistrz udzielił informacji co zamierza robić 
w  sprawie  prewencji.   Obecne  na  spotkaniu  Rady  sołeckie  i  dzielnicowe  oceniły 
pozytywnie współpracę z dzielnicowymi. 

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Marek Górski
Komisja odbyła dwa posiedzenia w swoim gronie i jedno posiedzenie wspólnie z Komisją 
Oświaty, Kultury i Sportu.  Na spotkaniu z Komisja Oświaty, Kultury i Sportu omówiono 
sprawę Szkoły Podstawowej nr 1. 
Na pozostałych spotkaniach zajmowano się , przedstawiona przez Burmistrza propozycja 
stawek  czynszu  za  lokale  mieszkalne.  Członkowie  komisji  spotkali  się  również  z 
mieszkańcami  budynków przy ul.  Moniuszki  i  Sienkiewicza,  którzy starają się o wykup 
swoich  mieszkań  z  jak  największą  bonifikatą.  Jednak  Komisja  stoi  na  stanowisku,  że 
zostały  podjęte  przez Rade  Miejską  pewne  decyzje  i  nie  należy ich  zmieniać.  Do  tej  
sprawy jednak jeszcze komisja powróci. 
Komisja opiniowała również projekty uchwał. 

Komisja Finansów Gminnych – Marek Stroczkowski
Komisja na spotkaniu zaopiniowała projekty uchwał. 

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. - Zenon Witek
Na odbytym spotkaniu członkowie komisji zaopiniowali projekty uchwał. 

Pkt 7

Informacje o realizacji uchwał Rady Miejskiej z XXXIV sesji przedstawiła Sekretarz Gminy 
Marzena Roszkowska. Treść informacji  stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

Pkt 8 

Burmistrz  Jerzy  Mikulski  -  Burmistrz  Wołomina  przedstawił  informacje  o  swojej  pracy 
między sesjami. 
W okresie sprawozdawczym trwała bieżąca obsługa mieszkańców.. 
Tak jak wskazuje kalendarz nastąpiło rozpoczęcie nowego roku szkolnego . Uroczyste 
rozpoczęcie w tym roku odbyło się w Zespole Szkół Nr 1 na ul. Sasina i Szkole 
Podstawowej Nr 7 na ul. Poprzecznej. 
W okresie sprawozdawczym Burmistrz wydał zarządzenie z dnia 23 września 2005 roku 
Nr  178/05 w  sprawie  wysokości  stawek  czynszu  za  najem  lokali  mieszkalnych 
stanowiących  zasób  mieszkaniowy  gminy  Wołomin  .  To  zarządzenie  zostało  wydane 
zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej dotyczącą polityki mieszkaniowej w Gminie Wołomin.  
Nowe stawki były konsultowane z Komisjami Rady. 
W  tym okresie odbyły się  również obchody rocznicy wybuch II  wojny światowej  i  i  17 
września – najazdu Rosji na Polskę. 
Odbyły się w tym okresie wybory parlamentarne.  RP. Frekwencja w tych wyborach w 
Gminie Wołomin wyniosła 46,41 %. Wybory w Wołominie wygrał PiS  uzyskując poparcie 
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6 639 głosów. Na drugim miejscu była Platforma Obywatelska uzyskując 4 127 głosów a 
na trzecim miejscu  Liga Polskich Rodzin 1900 głosów, a na miejscu czwartym  Sojusz 
Lewicy  Demokratycznej  -   1227  głosów.  Samoobrona  uzyskała   1092  głosy,  Ruch 
Patriotyczny uzyskał 710 głosów, Socjaldemokracja Polska uzyskała 451 głosów, PSL 414 
głosów,  Platforma  Janusza  Korwin  –  Mikke  –  352  głosy  a  Demokraci  pl.  -  278.  W  
wyborach  startowało  17  komitetów   ale  pozostałe,  nie  wymienione  komitety  uzyskały 
poniżej  100  głosów.   W  wyborach  do  Senatu  dwa  przysługujace  w  naszym  okręgu 
mandaty otrzymali Pan Andrzejewski  z PiS i Pan Robert Smoktunowicz z PO
W zakresie rozwoju infrastruktury miejskiej :
Z zakresu  Infrastruktury Gminy:
• Wykonano naprawę umocnień i zlikwidowano wyrwy na skarpach rowu D1;
• wykonano oznakowanie poziome;
• ukończono remont chodnika w ulicy Mickiewicza;
• wykonano nakładkę  asfaltową w ulicy Przeskok;
• zakończono budowę oświetlenia ulicznego w ulicy Mińskiej;
• zakończono remont i uzupełnienie wyposażenia placów zabaw;
• Ogłoszono przetarg na wyłonienie wykonawcy rekultywacji końcowej, ukształtowanie  i  

rekultywację  północno-wschodniej  skarpy  składowiska   odpadów  komunalnych  w 
Starych Lipinach;

• rozstrzygnięto przetarg na graficzne i techniczne opracowanie materiałów edukacyjno-
informacyjnych dla potrzeb programu „Czysty Wołomin”;

• wypowiedziano umowę na eksploatację wysypiska z terminem na koniec grudnia 2005 
roku zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej  w tej sprawie.

Z zakresu WYDZIAŁU URBANISTYKI I GOSPODARKI NIERUCHOMOŚCIAMI;     
1. Sprzedano w przetargu nieograniczonym  następujące nieruchomości, na łączną kwotę 

ok. 600.000 złotych:
• ul. Asnyka – 6 działek;
• ul. Kobyłkowska;
• Zielona;
• Kościuszki
2. Zawarto umowę notarialną w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej  jako  działka  nr  ewid. 232   w   obr.   29,   położonej   w Wołominie   przy  
ul. Kościuszki. 

3. Zawarto umowę notarialną w sprawie sprzedaży w drodze przetargu nieruchomości 
oznaczonej  jako  działka  nr  ewid. 148/3   w   obr.   24,   położonej   w Wołominie  
przy   ul. Moniuszki. 

4. Zawarto umowę notarialną w sprawie ustanowienia prawa użytkowania wieczystego na 
rzecz  Spółdzielni  Budownictwa  Mieszkaniowego  w  Wołominie  na  nieruchomości 
oznaczonej  jako  działka  nr  ewid. 118/2   w   obr.   19,   położonej   w Wołominie  
przy   ul. Sasina i Kobyłkowskiej. 

5. Podjęto rokowania z właścicielami nieruchomości w sprawie nabycia gruntów pod ulicę 
Wiosenną w Wołominie.  

6. Rozstrzygnięto przetarg na wykonanie map na nieruchomości przewidziane pod ulice. 
7. Sprzedano 4 lokale mieszkalne na rzecz ich najemców.
8. Skompletowano  dokumentację  niezbędną  do  uchwalenia  miejscowych  planów 

zagospodarowania  przestrzennego dla  terenu przewidzianego pod  przedłużenie  ulic 
Kościelnej i  Laskowej oraz dla terenu położonego w kwartale ulic: Kościelnej, Reja,  
Lipińskiej i Teligi w Wołominie.

9. Przygotowano analizę aktualności studium i planów miejscowych, którą przedstawiono 
do zaopiniowania Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej.

W dniu 21 września 2005r. Wojewoda Mazowiecki  podpisał z Gminą Wołomin Umowę Nr 
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Z/2.14/I/1.2/498.04.U/157/05  o  dofinansowanie  Projektu  pn.  “Końcowa  rekultywacja, 
ukształtowanie  składowiska  i  selektywna  zbiórka  odpadów  w  Gminie  Wołomin”  z 
Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w ramach  Zintegrowanego  Programu 
Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego,  Priorytet  I  –  Rozbudowa  i  modernizacja 
infrastruktury  służącej  wzmacnianiu  konkurencyjności  regionów.  Przyznane 
dofinansowanie zamyka się w kwocie 5 206 500,00 PLN, całkowity koszt inwestycji wynosi 
7 694 400,00 PLN. 
Zarząd Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na posiedzeniu 
w dniu 16 sierpnia 2005r. podjął uchwałę o wyrażeniu zgody na udzielenie dofinansowania 
w formie dotacji, w  kwocie 83 230 PLN na realizację przedsięwzięcia pn. “Czysty Wołomin 
–  Program  edukacyjno–informacyjnego  wsparcia  odzysku  odpadów  komunalnych   i  
opakowaniowych”
W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM  BURMISTRZ UCZESTNICZYŁ W SPOTKANIACH, 
SEMINARIACH , KONFERENCJACH:
• 26.08 – Wręczenie aktów mianowania dla nauczycieli;
• 26.08 – spotkanie z okazji XXV - lecia NSZZ Solidarność;
• 30-31.08 – Gdańsk – Konferencja „Solidarność dla Przyszłości”;
• 2.09 – spotkanie w Biurze Zarządzania Funduszami Europejskimi;
• 7.09 – Konferencja :”Bezpieczeństwo Lokalne” w MSWiA;
• 7.09  –  spotkanie  Samorządu  Mieszkańców  Osiedla  Centrum  i  Stowarzyszenia 

Działaczy Społecznych Miasta i Powiatu;
• 7.09 - Majdan – spotkanie w sprawie funduszu spójności;
• 9.09 – Lipinki – spotkanie w sprawie funduszu spójności;
• 22-23.09 – Konferencja w Wiśle;
• 27.09 – Forum Gospodarcze;

Podjęto m.in. następujące Zarządzenia:
• Nr 151/05  w sprawie ustalenia procedury aktualizacji  „Mapy aktywności  organizacji 

pozarządowych i inicjatyw na terenie Gminy Wołomin”;
• Nr  152/05 w  sprawie  procedury  informowania  i  konsultacji  z  organizacjami 

pozarządowymi  dokumentów  strategicznych  dla  gminy  z  wykorzystaniem  „Mapy 
aktywności organizacji pozarządowych i inicjatyw na terenie Gminy Wołomin”;

• Nr 153/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 154/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr  155/05 w  sprawie  tworzenia,  aktualizacji  i  terminu  wydawania  corocznego 

Informatora budżetowego dla mieszkańców gminy Wołomin „Skąd mamy pieniądze i na 
co je wydajemy”;

• Nr 156/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok zadań własnych 
gminy;

• Nr 157/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 159/05  w sprawie powołania składów osobowych obwodowych komisji wyborczych;
• Nr 164/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 165/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;
• Nr 166/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego ustawami;
• Nr 167/05 w sprzedaży samochodu służbowego marki PEUGEOT 405 GL będącego 

własnością  gminy  Wołomin  w  drodze  przetargu  nieograniczonego  pisemnego  oraz 
powołania komisji przetargowej;

• Nr 168/05  w sprawie zmian w składach osobowych obwodowych komisji wyborczych 
powołanych Zarządzeniem Burmistrza Nr 159/05 z dnia 2 września 2005 roku;

• Nr 169/05 w sprawie powołania składów osobowych obwodowych komisji wyborczych;
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• Nr 172/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok zadań zleconych 
jednostce samorządu terytorialnego ustawami;

• Nr 173/05  w sprawie zmian w składach osobowych obwodowych komisji wyborczych 
powołanych Zarządzeniem Burmistrza Nr 159/05 z dnia 2 września 2005 roku;

• Nr 177/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok zadań zleconych 
jednostce samorządu terytorialnego ustawami;

• Nr  178/05 w  sprawie  wysokości  stawek  czynszu  za  najem  lokali  mieszkalnych 
stanowiących zasób mieszkaniowy gminy Wołomin;

• Nr 179/05 w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2005 rok;

Pkt 9

O  działalności  Młodzieżowej  Rady  Miasta  informacje  przedstawił   jej  przedstawiciel 
Radosław Puchta.  Po okresie wakacyjnym MRM rozpoczęła pracę. W ubiegłym tygodniu 
spotkały się jej komisje. Odbyła się również sesja powakacyjna. Rozpoczęto od weryfikacji  
mandatów. Radni nieaktywni utracili  swoje mandaty.  Rada Młodzieżowa wnioskowała o 
uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie  15 tys. zł. z przeznaczeniem na działalność 
MRM. 
Przeprowadzone  zostana  spotkania  z  samorządami  szkolnymi.  Czynione  są 
przygotowania do II edycji Konkursu Wiedzy o Wołominie. Od dnia 12 października rusza 
program samopomocy  uczniowskiej  SOS.   Prowadzone  są  bezpłatne  zajęcia  z  fizyki, 
chemii, j. polskiego, j. angielskiego, matematyki i historii. 

Pkt 10

Henryka Żabik – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Przedstawiła stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie zasadności skargi Pana Grzegorza 
Chacińskiego na bezczynność Burmistrza Wołomina . Stanowisko to komisja wypracowała 
po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego.. Treść stanowiska  stanowi załącznik 
do uchwały jako jej uzasadnienie

Uchwała Nr XXXV-182/2005  w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 
Wołomina;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej
Na  poprzedniej  sesji   poinformował,  ze  skarga  Pani  Władysławy  Ludwiniak  została 
przesłana  do  Wojewódzkiego  Sądu   Administracyjnego  w  Warszawie.   Rada  podjęła 
uchwałę w której zleciła Komisji Rewizyjnej przygotowanie odpowiedzi na skargę. 
W  wyniku  prac  Komisji  Rewizyjnej  i  w  uzgodnieniu  z  Radcą  Prawnym  Urzędu  Panią 
Krystyną Michałowską zostały przygotowane dwie uchwały.  Skarga skierowana do WSA 
za pośrednictwem Rady Miejskiej, ze względu na 30 dniowy termin została przesłana w 
dniu  20  sierpnia.   Sąd  poprosił  o  materiały  w sprawie  poświadczone  za  zgodność  z 
oryginałem.  Żądane dokumenty Przewodniczący Rady przesłał do sądu. Jeżeli zaś chodzi 
o stanowisko Rady Miejskiej względem skargi to zostanie ono wypracowane na toczącej 
się sesji.  Przewodniczący odczytał treść pisma jakie przesłał wraz z dokumentacją sprawy 
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie. Odczytana treść pisma stanowi 
załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

Henryka Żabik – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
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W związku z tym, że skarga może przerodzić się w proces sądowy, komisja pracowała z 
udziałem  Radcy  Prawnego  Krystyny  Michałowskiej.   Zaproponowano  podjecie  dwóch 
uchwał. Jedna z nich byłaby  stanowiskiem Rady Miejskiej  co do skargi Pani Władysławy 
Ludwiniak i  zostanie ona przesłana do Sądu Administracyjnego .  Druga proponowana 
uchwała  w  sprawie  udzielenia  pełnomocnictwa  do  reprezentowania  Rady  Miejskiej  w 
Wołominie  przed  Wojewódzkim  Sądem  administracyjnym  w  Warszawie  przez  Panią 
Krystynę Michałowską

Prowadzący obrady odczytał treść proponowanych uchwał. 

Uchwała  Nr XXXV-183/2005 w sprawie odpowiedzi na skargę;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
Uchwała Nr XXXV-184/2005 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 
Rady Miejskiej w Wołominie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznanski odczytał treść skargi złożonej przez 
Panią Bożenę Gryczka ( załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu ) a przesłaną do Rady 
Miejskiej  przez  Mazowieckiego  Wojewódzkiego   Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w 
Warszawie  w dniu  2 września 2005 roku ( załącznik Nr 13 )

Przewodniczący Rady Miejskiej  Zygmunt  Nieznanski  zaproponował   aby zlecić  Komisji 
Rewizyjnej  przeprowadzenie  postępowania  wyjaśniającego  zasadność  skargi  Pani 
Bożeny Gryczkaw sprawie wstrzymania decyzji budowlanej w zakresie przeprowadzenia 
drogi, która zamyka jej dostęp do drogi publicznej. 

Krzysztof Antczak – Zastępca Burmistrza Wołomina
Stwierdził,  że  postanowienie  Mazowieckiego  Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru 
Budowlanego jest wydane na podstawie art. 65 KPA, który mówi o przekazaniu pisma a 
nie skargi. 

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
Aby  Rada  Miejska  mogła  rozpatrzyć  wniosek   czy  skargę  musi  mieć  przygotowane 
odpowiednie materiały. Kompetentna w sprawie jest Komisja Rewizyjna.

Krzysztof Gawkowski – radny 
Uważał, że skoro jest to pismo to powinno być rozpatrywane w procedurze pisma a nie 
skargi.  Prosił aby w sprawie wypowiedziała się Radca Prawny, aby nie zdarzyło się tak, 
ze będzie przez Radę rozpatrywana skarga, która nie jest w jej kompetencjach. 

Zygmunt Nieznanski – Przewodniczący Rady
Jego  zdaniem  ,  jak  by  nie  zakwalifikować  sprawę  ,  to  jest  to  sprawa,  która  leży  w 
kompetencji  Rady.  Wszystkie  skargi  i  pisma   otrzymuje  Burmistrz  Wołomina  w  celu 
przedstawienia swojego stanowiska.. Tak tez stało się z tym pismem. Obecnie oczekuje 
się na odpowiedź Burmistrza. 

Krystyna Michałowska – Radca Prawny Urzędu
Nie zgodziła się ze zdaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej. Jej zdaniem otrzymane od 
Pani Bożeny Gryczki pismo w swojej  treści jest podaniem obywatela , żeby określony 
organ,  właściwy dla  sprawy  w pewien sposób zachował   się.   Ponieważ żądanie  to,  
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dotyczy wstrzymania decyzji budowlanej, to absolutnie właściwym dla sprawy  jest nadzór  
budowlany.  Jeżeli zostało nieprawidłowo skierowane i na podstawie art. KPA , który mówi  
o pismach  kierowanych do organu właściwego , to zdaniem Pani mecenas Mazowiecki 
Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego powinien przesłać to pismo do Inspektora 
Powiatowego. Gminie nic do tego.  Z treści tego pisma wynika, ze nie jest to skarga, ale 
żądanie określonego administracyjnego zachowania. W ocenie Pani Mecenas te pisma są 
nieprawidłowo skierowane  i kwalifikowałyby się , zgodnie z art. 65 KPA do przekazania do 
powiatu. 

Zenon Witek – radny 
Zapytał czy Burmistrz odniósł się juz do tego pisma ?  Jeżeli Burmistrz nie zajął jeszcze 
stanowiska to nie ma nad czym dyskutować.  Obecnie nie ma do czego się odnosić.

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady 
Komisja rewizyjna stanowisko dla Rady przygotuje dopiero po otrzymaniu od Burmistrza 
informacji w sprawie. 

Henryka Żabik – radna
Uważała, że skoro pismo zostało przekazane do Burmistrza, a Burmistrz nie jest organem 
władnym do jego załatwienia  to powinien przesłać to pismo do Inspektora Budowlanego 
Tak samo powinna zachować się Rada. 

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady 
Po otrzymaniu tego pisma, po ustaleniach, w kwestiach dotyczących Rady, skierował to  
pismo do Burmistrza Wołomina w dniu  9 września 2005 roku.

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
W  jego  przekonaniu   otrzymany  dokument  jest  pismem  a  nie  skargą  i  dlatego  jeżeli  
żądaniem strony jest określone zachowanie organu to należy do tego organu przekazać,  
bo inaczej rozpatrywanie tego przez  Komisje Rewizyjną coś co nie jest skargą, spowoduje 
to  zablokowanie  całego  postępowania  administracyjnego.  Petentka  żąda  wstrzymania 
budowy ale żaden organ nie może zająć się wstrzymaniem budowy , gdyż  żadne budowy 
nie  są  prowadzone.  Sprawa  jest  obecnie  na  etapie  wydawania  decyzji  o  warunkach 
zabudowy. 

Henryka Żabik – radna 
Zapytała, czy skoro to trafiło do Burmistrza w dniu 9 września to czy zostało to przekazane 
Inspektorowi budowlanemu czy też nie ? 
Radna wyjaśniła , ze komisja nigdy nie rozpatrywała skarg pod kontem merytorycznym i 
nie  wskazywała  co  trzeba  zrobić.  Komisja  sprawdzała  tylko  czy  tryb  postępowania  w 
sprawie był prawidłowy i czy rozpatrzenie skargi jest w kompetencjach przez dany organ 
a jeżeli nie to czy zostało przekazane wg. właściwości.  Dlatego radna interesowało, co 
stało się z pismem otrzymanym przez Burmistrza Wołomina w dniu 9 września. 

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
Jak wiele innych pism otrzymał również to postanowienie Mazowieckiego Wojewódzkiego 
Inspektora  Nadzoru  Budowlanego.   Pismem  przewodnim  przekazał  to  Burmistrzowi 
Wołomina   W  pismie  przewodnim Przewodniczący poprosił  Burmistrza  o  przedłożenie 
pisemnego wyjaśnienia w sprawie wraz z opinia prawną. Gdyby otrzymał od Burmistrza 
opinię, że sprawa nie dotyczy Rady czy Gminy to zachował by się inaczej. 

Henryka Zabik – radna 
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Uważała,  że skoro  Burmistrz  otrzymał  pismo  i  stwierdził  iż  nie  dotyczy to  Gminy ale 
Inspektora  Nadzoru  Budowlanego,  jednak  nie  przekazał  tego  pisma  dalej  to  takim 
zachowaniem   także  blokuje  sprawę.   Jeżeli  ma  to  zrobić  Rada  to  powinna  ona 
wypracować  stanowisko  i  przesłać  do  odpowiedniego  organu  by  nie  blokować  toku 
postępowania w sprawie. 

Krystyna Michałowska – Radca Prawny 
Uważała,  że najwłaściwszym byłoby,  aby Rada  podjęła uchwałę w tym przedmiocie i 
brzmiałaby ona następująco: „Rada uznaje się za niewłaściwa do rozpatrzenia tej sprawy i 
w związku z tym zobowiązuje Burmistrza do przekazania tego do organu właściwego”. 

Do  tematu  pisma  Pani  Bożeny Gryczki  postanowiono  powrócić  po  przerwie,  podczas 
której zostanie przygotowany projekt stosownej uchwały. 

Pkt 11                          Na sesję przybył radny Mieczysław Romejko  g. 14.20

Skarbnik Gminy Anita Grabowska omówiła  informacje o realizacji  budżetu gminy za za I  
półrocze 2005 roku. Treść informacji została załączona do podjętej przez Rade Miejską 
uchwały  w sprawie przyjęcia tej informacji.

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej
odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie pozytywnej 
opinii  o  przedłożonej  przez  Burmistrza  Wołomina  informacji  o  przebiegu  wykonania 
budżetu za I półrocze 2005 roku. Treść tej opinii stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

Komisja  Finansów  Gminnych  pozytywnie  zaopiniowała  przedłożoną  przez  Burmistrza 
Wołomina informację 

Uchwała  Nr  XXXV-185/2005  w  sprawie  przyjęcia  informacji  o  przebiegu  wykonania 
budżetu gminy Wołomin za I półrocze 2005 roku;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz. -3 osoby

Pkt 12

Wybór ławników

Andrzej Żelezik – Pełnomocnik Burmistrza ds. Kontaktów Społecznych
W związku z tym, ze utworzono nowy Sad Okręgowy dla Warszawy Pragi, Prezes Sądu 
Okręgowego poprosił  o dokonanie wyboru ławników przeznaczając po trzy miejsca dla 
mieszkańców gminy Wołomin: do Sądu Okręgowego Warszawa Praga w Warszawie i  do 
Sądu  Okręgowego  Warszawa  Praga  w  Warszawie  Sądu  Pracy  i  Ubezpieczeń 
Społecznych. Zgodnie z ustawą o ustroju sadów powszechnych kandydatów na ławników 
do  Sadu  Okręgowego  Warszawa  Praga   mogą  rekomendować:  prezesi  sadów  , 
stowarzyszenia, organizacje i związki zawodowe, zarejestrowane na podstawie przepisów 
prawa oraz co najmniej 25 obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących 
stale  na  terenie  gminy.   Kandydatów  na  ławników  do  sądu  pracy  i  ubezpieczeń 
społecznych  mogą  zgłaszać  tylko  terenowe  organy  administracji  rządowej,  związki 
zawodowe oraz organizacje pracodawców.  W wyniku przeprowadzonego naboru do Sądu 
Okręgowego Warszawa Praga zgłosiło sie dwóch kandydatów a do Sądu Okręgowego 
Warszawa Praga Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych zgłosiło się trzech kandydatów. 
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Zgodnie z procedurą wystosowane zostało zapytanie do Krajowego Rejestru Karnego i do 
organów policji o opinie w sprawie zgłoszonych kandydatów. We wszystkich przypadkach 
opinie  te  były  pozytywne.  Również  powołany  przez  Radę  Miejska  Zespół  opiniujący 
kandydatów na ławników pozytywnie zaopiniował wszystkie zgłoszone kandydatury. 

Wybór członków komisji skrutacyjnej ;
Zgłoszono kandydatury radnych : Henryki Żabik, Krzysztofa Gawkowskiego,  Kazimierza 
Chudziana, Zenona Witka, Krzysztofa Szczurowskiego.

Zaproponowany skład komisji został przyjęty przez radnych w głosowaniu jawnym za – 16 
głosów, przeciw -0, wstrz. -2 głosy

Komisja skrutacyjna opuściła salę obrad celem ukonstytuowania się i przygotowania kart 
do głosowania. 

Przewodniczący obrad ogłosił przerwę w obradach do chwili powrotu komisji skrutacyjnej. 
Po  przerwie  Komisja  Skrutacyjna  powołana  do  przeprowadzenia  wyborów  do   Sądu 
Okręgowego Warszawa Praga i  do Sądu Okręgowego Warszawa Praga Sądu Pracy i 
Ubezpieczeń Społecznych poinformowała o sposobie ukonstytuowania się, o procedurze 
głosowania  i  o  ważności  głosu  a  następnie  przeprowadziła  głosowanie,.  Po  ustaleniu 
wyników odczytano sporządzone protokoły które są załącznikiem do uchwał w sprawie 
wyboru ławników będących wynikiem przeprowadzonego głosowania. 
Uchwały   Nr  XXXV-186/2005 w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu  Okręgowego 
Warszawa Praga w Warszawie Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych;

Uchwały  Nr  XXXV-187/2005 w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sadu  Okręgowego 
Warszawa – Praga w Warszawie;
                                                               
Protokoły, lista radnych biorących udział w głosowaniu oraz karty do głosowania  stanowi 
załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 
                                    Na sale obrad przybył  radny Stefan Perzanowski  g. 15.00

Uchwała Nr XXXV-188/2005 w sprawie wniosku Pani Bożeny Gryczka;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Pkt 13

Roman Waszczuk – radny 
Wnioskował  aby  w  pierwszej  kolejności  była  głosowana  uchwała  w  sprawie  zamiaru 
likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 1 w Wołominie ze względu na obecność przybyłych na 
sesje rodzin z dziećmi. 

Zygmunt Nieznanski – Przewodniczący Rady Miejskiej
Powiedział,  ze  Rada  nie  zapraszała  dzieci  na  sesję,  stało  się  tak  bo   ktoś  te  dzieci  
przyprowadził chcąc zademonstrować swoje stanowisko . Uchwała ta została wpisana na 
końcu w porządku obrad, gdyż Burmistrz wprowadzał ją na sesję później.  Zasada jest 
taka, ze wprowadzane do porządku obrad dodatkowe punkty są dopisywane na końcu. 
Nie  było  to  manipulacją  ze  strony Przewodniczącego  Rady.  Jednak  wniosek  radnego 
należy przegłosować. 

Wniosek  radnego  Romana  Waszczuka  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym  za  -19 
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głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-189/2005  w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
Wołominie;

Andrzej Gorczyński – Dyrektor ZEASiP
Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji SP 1.. Taka 
jest procedura, która wynika z przepisów  ustawy o systemie oświaty.  Zanim dokona się 
likwidacji,  najpierw musi być podjęta decyzja o zamiarze tej  likwidacji  .  Propozycja jest  
taka,  by szkoła była  likwidowana poprzez tzw. Wygaszanie.  Koncepcja jest taka by to 
wygaszanie rozpoczęło się od 1 września 2006 roku i tak aby zgodnie z zapisem § 1 tej  
uchwały  w  roku  szkolnym  2006/2007  funkcjonowały  klasy  II-VI;  w  roku  szkolnym 
2007/2008 funkcjonowałyby klasy III-VI, następnie w roku szkolnym 2008/2009 klasy IV-
VI,  natomiast  w roku  2009  klasa  V  weszłaby w skład  struktury  organizacyjnej  Szkoły 
Podstawowej Nr 4 w Zespole Szkół Nr 4.  W uzasadnieniu uchwały podane jest sposób 
zagospodarowania budynku po SP 1 przy ul. Wileńskiej 32. proponuje się przeznaczenie 
części budynku na cele oświatowe tj. na Centrum Doskonalenia nauczycieli, jak również 
usytuowanie  Biblioteki  Publicznej  w  tym  budynku  po  wykonaniu  remontu  biorąc  pod 
uwagę standardy jakie są przewidywane dla obiektów nie oświatowych. Ten budynek nie 
może  stać  się  szkołą  gdyż  nie  spełni  podstawowych  standardów  jakie  nakłada 
obowiązujące  prawo   Powodem  takiej  decyzji  jest  również  to,  że  do  roku  2012 
prognozowane jest zmniejszenie liczby uczniów w Wołominie.   Trzeba więc wziąć pod 
uwagę fakt, ze obecnie w szkole jest niewielka liczba uczniów w szkole.  Nie ma więc 
problemu aby zapewnić miejsca obecnym uczniom tej szkoły w innych szkołach.  

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
Wyjaśnił , ze Wydział Inwestycji Urzędu Miejskiego wystąpił do ZEAS aby ten przygotował 
program  funkcjonalno  -użytkowy  Na  jego  podstawie  wykonywana  jest  dokumentacja 
techniczna.  ZEAS wystąpił do Mazowieckiego Kuratora Oświaty, by ten wypowiedział się 
co do możliwości funkcjonowania w budynku przy ul. Wileńskiej 32 szkoły podstawowej. 
Mazowiecki  Kurator  Oświaty  przedstawił  program  funkcjonalno  –  użytkowy,  jaki  jego 
zdaniem  dla takiego obiektu jak szkoła podstawowa, powinien być spełniony. Aby ten 
program mógłby być realizowany dla szkoły dwuciągowej , Mazowiecki Kurator Oświaty 
wyliczył, że powinno być zabezpieczone z punktu widzenia budowlanego 33 85m2. Tyle 
powinno być powierzchni by w takim budynku mogła funkcjonować dwuciagowa szkoła 
podstawowa.  W  związku z tym, że budynek ma powierzchnię ok. 1400m2, to nie ma 
możliwości  by w tym budynku funkcjonowała szkoła. Taka możliwość istniałaby jedynie w 
przypadku  gdyby  ten  budynek  został  rozbudowany  o  ok.  2000M2.  Jednak  takiej 
możliwości nie ma, bo przygotowana przez gminę ewidencja zabytków, to jest dokument  
przewidziany przez ustawę o ochronie i opiece zabytków zawiera ten budynek przy ul. 
Wileńskiej  32.  W  tej  ewidencji  jest  również  wskazanie,  ze  ten  budynek  powinien  być 
wpisany do rejestru zabytków. W związku z tym, ze w poprzednio obowiązującym planie 
zagospodarowania  przestrzennego  budynek  przy  ul.  Wileńskiej  32  był  objęty  ochroną 
konserwatorską  na  podstawie  planu  miejscowego,  to  do  czasu  przyjęcia  przez  Radę 
Miejską  ewidencji,  stosuje  się  ochronę  jaka  wynikała  z  poprzednio  obowiązujących 
dokumentów. Nie ma więc możliwości rozbudowania budynku o dodatkową powierzchnię. 
Skutek jest taki, że w tym budynku szkoła podstawowa nie zmieści się.  Ten budynek był  
budowany  kilkadziesiat  lat  temu.  Wtedy  były  inne  wymagania  jeśli  chodzi  o  obiekty 
oświatowe. W tej chwili zgodnie z obowiązującymi przepisami szkoła tam się nie zmieści. 
Dlatego dalsze wydatkowanie pieniędzy na wykonywanie dokumentacji technicznych mija 
się z celem, jeżeli ma się 100% pewności, że nadzór budowlany i kuratorium nie odbierze 
tego budynku. 
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Marek  Górski  w imieniu  Komisji  Samorządu  i  Zadań  Własnych  Gminy powiedział,  ze 
komisja ta wspólnie z komisją Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
tej uchwały

Ryszarda Kurek – w imieniu komisji Oświaty, Kultury i Sportu, powiedziała, że uchwała jest 
następstwem opracowanej informacji na temat SP 1 . informacja ta jest oparta na opiniach 
rzeczoznawców i  kuratorium.   Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  bardzo  szczegółowo 
omawiała przedstawione materiały i wraz z Komisją Samorządu i Zadań Własnych Gminy 
zaopiniowała zaproponowany projekt uchwały pozytywnie. 

Henryka Żabik – radna
Nie zgodziła się z tym co powiedziała radna Ryszarda Kurek. Otrzymany od Burmistrza 
materiał  uznała za niewiarygodny.  Całe opracowanie podpisane przez trzech urzędników
nie zawiera daty i nie wiadomo stan na jaki dzień przedstawia. Druga sprawą jest jest to,  
na jakich materiałach zostało oparte to opracowanie.  Jest to : Koncepcja remontu SP Nr 
1  z  1999  roku;  Koncepcja  techniczno  –  budowlana  z  2001  roku;  Ekspertyza  stanu 
technicznego  oraz inwentaryzacja architektoniczno – budowlana budynku SP 1 z 2001 r.;
Ekspertyza studium przedinwestycyjnego  z 2001 roku; Ocena, wnioski i ukierunkowania 
do modernizacji i kapitalnego remontu budynku SP 1 w Wołominie z 2003 roku.
W  roku  2004  zostały  zabezpieczone  pieniądze  i  został  wpisany tytuł  inwestycyjny  do 
budżetu gminy ale nie zrobiono nic w tym temacie. Nie ma żadnego opracowania z tego 
roku.   Mazowiecki  Kurator  Oświaty  wydał  swoja  opinię  ,  ale  według  radnej  został  
wprowadzony  w  błąd.  Nie  jest   prawdą,  że  budynek  figuruje  w  rejestrze  zabytków 
nieprawdą jest, ze wysokość sal w tym budynku wynosi 2, 75 m  Według radnej w tej 
sprawie Rada Miejska wyraziła już swoją wolę i nie zostało zrobione nic by ta uchwałę  
wykonać. Natomiast przedstawiane są kolejne argumenty, uzasadniające niewykonanie tej 
uchwały. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
Wyjaśnił. Że informacja została przekazana do Biura Rady pismem przewodnim. Radni 
otrzymali  również opracowanie Mazowieckiego Kuratora  Oświaty,  który przywołuje  tam 
obowiązujące  przepisy  budowlane.  Ekspertyzę  budowlana  wykonał  ktoś,  kto  ma 
uprawnienia budowlane i to ta osoba stwierdziła wysokość pomieszczeń. Kurator określił,  
dla szkoły podstawowej, aby spełniała ona określone funkcje, powierzchnię 3300 m2, a 
budynek ma 1300 m2 . Nie można dyskutować o 2-3 cm wysokości pomieszczeń. Mówi  
się o tym, że szkoła musi mieć powierzchnię 3300 m2 a ma 1300 m2. Jest za mała o 2000 
m2.  W centrum Wołomina są zabezpieczone tereny, gdzie za te same pieniądze można 
wybudować nową szkołę z boiskiem i sala gimnastyczną.  Szkoła spełniałaby wszystkie 
potrzebne funkcje. 

Krzysztof Gawkowski – radny 
zapytał,  dlaczego  nie  była  realizowana  uchwała,  która  mówiła,  że  szkoła  ma  być 
remontowana.  Natomiast wszystkie uzgodnienia zmierzały w kierunku jej zamknięcia.
W  uzasadnieniu  mówi  się  o  szkole  dwuciągowej.  Jednak  gdyby  to  była  szkoła 
jednociągowa to może zmieściłaby się w tym budynku.  Jeżeli mówi się, ze w obwodzie 
szkoły liczba dzieci zmniejsza się to nie można mówić o budowie nowej szkoły. I tak  ona 
nie powstanie. Jeżeli powstałaby to może w roku 2010 lub 2012. Jednak trzeba głośno 
powiedzieć o tej dacie.  Powstanie tej szkoły zależy od tego czy będą dzieci. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
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Wyjaśnił,  że data budowy szkoły nie będzie zależała od  czyjegoś „widzimisię” lecz od 
demografii.  Na terenie  między ulicami Legionów, Lipińską i Pradzyńskiego powstaje duże 
osiedla domów wielorodzinnych. Na tym terenie gmina będzie trzymała rezerwę terenu z 
przeznaczeniem na cele oświatowe.  
W obwodzie tej szkoły jest 480 uczniów. Jeżeli powstanie szkoła jedno ciągowa, a taka 
nie  zabezpieczy  potrzeb  takiej  ilości  uczniów,  to  Zastępca  Burmistrza  zapytał,  kto 
zdecyduje, które z dzieci będzie chodziło do tej szkoły a które nie ? 

Andrzej Gorczyński – Dyrektor ZEAS
Odpowiedział  radnemu  Krzysztofowi  Gawkowskiemu,  że  jedno  ciągowa  szkoła  może 
istnieć  w tym  miejscu.  Jednak  problem polega  na  tym,  że  biorąc  pod  uwagę  sprawę 
dotyczącą realizacji  godzin etatów nauczycielskich., to jedno ciągowa szkoła nie jest w 
stanie zabezpieczyć godzin etatowych nauczyciela.  

Ryszarda Kurek – radna
Odniosła  się  do  wypowiedzi  radnej  Henryki  Zabik,  stwierdzającej,  ze  przedstawiony 
materiał jest niewiarygodny gdyż nie ma na nim daty jego sporządzenia. Zdaniem radnej  
Ryszardy  Kurek  data  nie  jest  meritum  sprawy.  Stwierdzenie,  ze  Mazowiecki  Kurator 
Oświaty  został  wprowadzony w błąd  nie  powinno  miało  mieć  miejsca  bo  coś  takiego 
najpierw powinno się udowodnić. 
Radna uważała, że cały problem jest większej wagi. Człowiek może się mylić ale nie może 
chować głowy w piasek.  Z ta uchwałą podjętą przez Radę w pierwszej kolejności tak się 
stało. Ten problem SP 1  to nie jest problem tylko obecnej Rady Miejskiej. Problem tkwi od  
12 lat.  Wszyscy boja się przecięć ten węzeł. Temat jest bardzo nośny i bardzo ważny 
społecznie. Jednak należy go rozwiązać nie pod wpływem presji rodziców, dzieci i innych.  
Powinno się rozważyć i wyważyć problem.  Remont pierwotnie wyliczony jest na 3 mln. zł.  
Czy nie lepiej trzymać się myśli, ze jeżeli zajdzie taka potrzeba to zostanie wybudowana 
nowa szkołą. Nawet jeżeli wyremontuje się ten budynek szkoły to nie osiągnie on nigdy 
takich standardów jakie wykazywałaby nowa szkoła.  Komitet rozbudowy remontu uparł 
się przy swoim zdaniu. Nikt przecież nie chce zrobić krzywdy dzieciom. Droga tych dzieci  
do szkoły nie odbiega od norm. Wszyscy pracują nad tym, by w budynku SP 4 dobrze się  
tym dzieciom działo.  Argumenty ,  że dzieciom jest  ciasno w tym budynku i  nie  mogą 
biegać są   niepoważne. Radna zapytała co będzie z innymi inwestycjami oświatowymi w 
mieście Jeżeli pieniądze zostaną przeznaczone na remont szkoły. Uznała uzasadnienie 
do projektu uchwały jako bardzo ciekawe i bardzo dobre.  Na razie jest wystarczająca ilość 
placówek oświatowych w mieście. Szkoły są nowe, z dużą przestrzenią wokół. 
Radna zapytała po co więc „ kruszyć kopie”. Czy jest tak jak powiedział radny Roman 
Waszczuk,  że  radni  są  zamkami,  które  nie  mogą  się  otworzyć  na pewne sprawy,  na 
pewne układy i na pewne zrozumienie.  
Radna  jest  Przewodniczącą  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  sporu  i  osobą,  która  43  lata 
przepracowała w oświacie i to co powiedziała jest ta prawdą, która chciała powiedzieć. 

Jan Cichy – Przedstawiciel Rady Rodziców SP 1
Jest dyspozytorem transportu wartości grupy IV. Na każdy dzień swojego dyżuru zarządza 
200 ludźmi. Jest laikiem w stosunku do Komisji Oświaty, Kultury i sportu, jeżeli chodzi o 
nauczanie szkolne.  Natomiast widzi wiele nieprawidłowości.  Obiecał powiedzieć co radni 
obiecali rodzicom a czego nie dotrzymują. 
Przypomniał, ze na ul. Piłsudskiego jest mała szkoła, a radni nic nie mówią o tym by ja 
zamknąć z powodów finansowych. Te dzieci mogłyby chodzić do szkoły Nr 2. Nie chciał  
mówić co radni zrobili z pieniędzmi zaoszczędzonymi na przeprowadzce SP 1 do budynku 
SP 4  Rodzic zapytał co radni maja zamiar zrobić ze szkołą w Duczkach gdzie 1/3 szkoły 
nie jest zagospodarowana. Natomiast planuje sie budowę szkoły w Zagoscincu. Uważał,  
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ze nie tedy droga.  Chyba łatwiej byłoby pozyskać z Ministerstwa Edukacji dwa autokary i 
wydawać tylko pieniądze na ich utrzymanie. 
Zapytał również gdzie jest się, logika i myślenie ekonomiczne kiedy tworzy się gimnazjum 
w Ossowie dla 15 uczniów. Uważał, że trzeba poszukać gdzie się wszyscy zatracili  Nie 
można mówić o układach bo tu nie ma układów. Wszyscy są obywatelami tego miasta. 
Uznał Komisję Oświaty, kultury i Sportu za pierwszą w Polsce , która chce zamknąć szkołę 
podstawową. 
Zapytał czy Dyrektor jest w stanie spowodować by dzieci w szkole podstawowej uczyły się 
krócej niż do godz. 17.00 czy 18.00  W szkole Nr 4 dzieci uczą się do godz. 16.15
Zapytał,  dlaczego  pracownicy  Urzędu  Miejskiego  i  Burmistrzowie  nie  robią  nic  aby 
spowodować  by  budynek  SP  1  można  było  wyremontować.  W  budynku  Szkoły 
Podstawowej  Nr 4 jest 7 klas   a w SP 1 jest 14 sal lekcyjnych. 
Przedstawiciel  Rodziców apelował   do radnych by jednak  podjęli  decyzje o remoncie  
budynku SP 1 i nie likwidowali szkoły.

Głos  zabrał  również  inny  przedstawiciel  Komitetu  Remontu  i  Rozbudowy  SP  1  Pan 
Szufladowicz.. Powiedział, że w budynku SP 4 jest za ciasno i powierzchnia przypadająca 
na jednego ucznia nie spełnia norm.  Powiedział, tez, ze rodzice zostali oszukani przez 
Burmistrza, który obiecywał remont budynku SP 1.  w 2003 roku.  Rozpoczął się juz trzeci  
rok od tamtego momentu a w budynku SP 1 nie ma żadnych prac remontowych . Budynek  
niszczeje. Wypadają okna , pourywane są rynny i zaciekają ściany. Nie długo nie będzie 
co remontować. A kto weźmie odpowiedzialność za taki stan rzeczy jaki obecnie jest ?

Uchwała została  podjęta w głosowaniu jawnym za – 10 głosów, przeciw-7 głosów, wstrz.  
-2 osoby

Prowadzący obrady ogłosił przerwę do godz. 15.25.
    Po przerwie o godz. 15.40 na sali obrad nie  ma radnych Andrzeja Lipy i Pawła Królaka.

Uchwała  Nr XXXV-190/2005 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 
przy ul. Niepodległości i ul. Wileńskiej.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-191/2005 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-192/2005 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-193/2005 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXV-194/2005  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  użytkownikowi 
wieczystemu;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-195/2005 w sprawie sprzedaży nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-196/2005 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-197/2005 w sprawie nabycia nieruchomości;
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia załączona została do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-198/2005 w sprawie aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wołomin i planów miejscowych;

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Nieznański odczytał treść proponowanej uchwały 
w związku ze zmianą jej treści w stosunku do tej jaka otrzymali radni. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Bogumiła Kozakiewicz.. Opracowanie dot. 
aktualności Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy 
Wołomin i planów miejscowych wykonane zostało w formie graficznej i w formie tekstowej. 
Forma tekstowa jest bardzo szczegółowa. Opisane są wszystkie obowiązujące w gminie 
plany miejscowe.  Jest również wymagana zgodność tych planów ze studium. Ponieważ 
zgodnie z poprzednią ustawą o zagospodarowaniu przestrzennym plany miejscowe nie 
musiały mieć stwierdzanej zgodności ze studium  to teraz przy analizie tego studium z 
2001  roku stwierdza się  niezgodności  z  niektórymi  ustaleniami  planów miejscowych  z 
obowiązującym studium. Te rzeczy trzeba teraz uaktualnić w studium, które jest obecnie w 
trakcie  sporządzania.  Naczelnik  Wydziału  Urbanistyki  i  Gospodarki  nieruchomościami 
pokazała  na  rysunku  graficznym  tereny  które  posiadają  plany  zagospodarowania 
przestrzennego  uchwalone  po  1995  roku  a  które  obowiązują  nadal  bezterminowo  do 
czasu uchwalenia nowych planów miejscowych na ten teren.  Analiza o której mowa jest  
do  wglądu w Biurze  Rady miejskiej.  I  zostanie  załączona  do  oryginału  uchwały.  Przy 
analizie aktualności studium były analizowane wszystkie wnioski, które wpłynęły do gminy 
o  zmianę  przeznaczenia  gruntów.  Obecnie  zarejestrowanych  jest  264  wnioski.. 
sprawdzane też były plany, które są w toku sporządzania.  W efekcie analizy wskazane 
zostały  obszary,  które  maja  najwięcej  zgłoszonych  wniosków o  zmianę  przeznaczenia 
gruntów.  Wskazano  też,  bez  wskazania  kolejności,  obszary  do  objęcia  planami 
miejscowymi.    Wszystkie  elementy  analizy  pozwolą  na  ty  by  w  opracowywanym 
wieloletnim planie inwestycyjnym wskazać kolejne plany miejscowe do sporządzenia na 
obszarze gminy. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych gminy.

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady
Odczytał  pismo  otrzymane  od  mieszkańców sołectwa  Nowe  Lipiny.  Treść  tego  pisma 
stanowi załacznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Krzysztof Szczurowski – radny 
Zabrał głos, gdyż sprawa dotyczy mieszkańców z jego okręgu wyborczego.  Interesował 
się   tym  gdzie  rozpoczyna  a  gdzie  kończy się  teren  przemysłowo  –  techniczny.  Pani 
naczelnik  zapewniała  go,  że  teren  przemysłowo  techniczny  kończy  się  na  firmie 
SOBSMAK.  Jednak okazało  się,  ze on mieszka na terenie  przemysłowy ze składami.  
Składy mogą być  różne i  toksyczne i  radioaktywne.  .  Przedtem radny wiedział   co to 
znaczy U1 a co  U2. Teraz to się zmieniło i stąd to zaniepokojenie mieszkańców Dlatego 
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radny domagał się jasnej odpowiedzi czy mieszkańcy Nowych Lipin mieszkają na terenie 
mieszkaniowo – usługowym czy na terenie przemysłowym. . 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
Przypominał,  ze w sierpniu 2002 roku Rada Miejska przyjęła  Studium Uwarunkowań i  
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego. To studium zawiera zapisy  na przyszłe 15 
lat  w tym studium teren Nowych Lipin został oznaczony jako teren przemysłowy.  Tocząca 
się  rozmowa dotyczy oceny przez Radę obecnej  kadencji   aktualności  tego studium i  
wprowadzenie ewentualnych zmian.  Burmistrz ma obowiązek zapytać Rade o aktualność 
tego dokumentu.  To co obecnie ma zrobić  Rada Miejska to  jest  stwierdzenie czy taki 
dokument jest i czy jest on aktualny i w jakim zakresie jest on aktualny.  Proponowana 
uchwała  jest  stanowiskiem  Rady  Miejskiej  odnośnie  tego  dokumentu.  Ona  dopiero 
otworzy drogę do dyskusji   czy teren ten ma być nadal jako przemysłowy czy zmiana 
planu  jest  uzasadniona.   Wniosek  mieszkańców  będzie  rozpatrywany  w  ramach 
procedury zmiany tego Studium, którego nieaktualność zostanie stwierdzona.  
Teren  o  którym  mówią  mieszkańcy  Nowych  Lipin  w  swoim  pismie  w  studium  był 
przeznaczony jako  tereny przemysłowe,  jednak  na  ten  teren  nie  były  robione  jeszcze 
plany miejscowe. 

Krzysztof Szczurowski – radny 
Zapytał, czy złożony przez mieszkańców Nowych Lipin  wniosek będzie traktowany jako 
wniosek do planu miejscowego opracowywanego dla tego terenu ?

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
Powiedział,  ze  ten  wniosek  będzie  brany  pod  uwagę  przy  opracowywaniu  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  dla  tego  terenu  i  przy  opracowaniu  nowej  edycji  
studium. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
                                  
                         Salę obrad opuścił radny Mieczysław Romejko godz. 16.10

Uchwała  Nr  XXXV-199/2005 w sprawie  stwierdzenia  zgodności  projektu  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Kościelną, 
Reja,  Lipińską  i  Teligi  w  Wołominie  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wołomin;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, p-0, wstrz. -0rzeciw

Uchwała  Nr  XXXV-200/2005 w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w Wołominie  pomiędzy ulicami: 
Kościelną, Reja, Lipińską i Teligi;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść tego uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.
Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0
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Uchwała  Nr  XXXV-201/2005  w sprawie  stwierdzenia  zgodności  projektu  miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  przebiegu  ulicy  Laskowej  na  odcinku  od  ul.  
Wiosennej  do  ul.  Nowa  Wieś  w  Wołominie  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  
kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Wołomin;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXV-202/2005  w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego przebiegu ulicy Laskowej w Wołominie;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść tego uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXV-203/2005 w sprawie  stwierdzenia  zgodności  projektu  miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego przedłużenia ul. Kościelnej na odcinku od ul. Al. 
Niepodległości  w  Wołominie  do  projektowanej  ul.  Wschodniej  we  wsi  Nowe  Lipiny  z 
ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Wołomin;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  nr  XXXV-204/2005  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  przebiegu  projektowanego  przedłuz4enia  ulicy 
Kościelnej w Wołominie i we wsi Nowe Lipiny;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść tego uzasadnienia załączona jest do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

                                  Na sale obrad powrócił radny Mieczysław Romejko godz. 1625

Uchwała Nr XXXV-205/2005  w sprawie uchwalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego 
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przy ul. 1-go Maja w Wołominie;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Zastępca Burmistrza 
Dariusz Suchenek.  Powiedział,  ze regulamin zmienia się w zakresie i w celu nadania  
szerszych uprawnień restrykcyjnych dla administratora targowiska w celu utrzymania ładu 
i porządku na terenie targowiska. Regulamin określa również obowiązki dla handlujących.
 
Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich i Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw -1, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXV-206/2005 w  sprawie  określenia  wysokości  minimalnych  stawek 
czynszu z tytułu  najmu pomieszczeń znajdujących  się  w placówkach  oświatowych  dla 
celów gastronomicznych;

Andrzej Gorczyński – Dyrektor ZESA przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  W 
uchwale  usala  się  minimalne  stawki  czynszu  za  pomieszczenia,  które  w szkołach  są 
wynajmowane do takich celów jak sklepiki szkolne, stołówki szkolne łącznie z kuchnią. 
Kwoty jakie są zaproponowane wynikły z analizy dotychczas zawieranych umów. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Samorządu i Zadań Własnych Gminy 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  XXXV-207/2005 w  sprawie  przyjęcia  dotacji  z  Narodowego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie;  

                   Sale obrad opuścili radni: Henryka Zabik i Mieczysław Romejko godz. 1630.

Uzasadnienie do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska.  Wyjaśniła, że 
WFOŚiGW w Warszawie przyznał Gminie Wołomin dotacje w wys. 83 230 zł  Uchwała 
upoważnia  Burmistrza  Wołomina  do  zawarcia  umowy  przyjęcia  dotacji  i  zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego w celu zabezpieczenia kwoty dotacji. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-208/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
Uchwała Nr XXXV-209/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -15 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-210/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju gminnego i Obszarów Wiejskich. 

                        Na sale obrad powrócił radny Mieczysław Romejko godz. 15.40

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -15 głosów, przeciw -0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr XXXV-211/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki,  Rozwoju Gminnego i  Obszarów Wiejskich oraz Komisji  Oświaty,  Kultury i  
Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-212/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-213/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 
Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0
Uchwała Nr XXXV-214/2005 w sprawie zmiany załącznika Nr 13 do Uchwały Nr XXV-
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164/2004 z dnia 21 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 
2005 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr XXXV-215/2005  w sprawie zmiany załącznika Nr 6 do Uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 
2005 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-216/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki,  Rozwoju Gminnego i  Obszarów Wiejskich oraz Komisji  Oświaty,  Kultury i  
Sportu

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-217/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-218/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki,  Rozwoju Gminnego i  Obszarów Wiejskich  oraz Komisji  Komisji   Oświaty, 
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Kultury i Sportu.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-219/2005 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2005 r.;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-220/2005  w sprawie zmiany załącznika Nr 16 do Uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 
2005 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Anita Grabowska. Treść 
uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr XXXV-221/2005  w sprawie zmiany załącznika Nr 7 do Uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 
2005 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała  Nr XXXV-222/2005  w sprawie zmiany załącznika Nr 8 do Uchwały Nr XXV-
164/2004 z dnia 21 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 
2005 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak . 
Treść uzasadnienia została załączona do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji 
Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -16 głosów, przeciw -0, wstrz. -0

Uchwała Nr XXXV-223/2005 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wołominie Nr 
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IV-11/2003 z dnia 6 lutego 2003 roku dot. ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych, zasad usytuowania oraz zakazu sprzedaży , spożywania i podawania oraz 
jej tekstu jednolitego;
                                           Na salę obrad powrócił radny Andrzej Lipa godz. 16.50

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Andrzej Żelezik – Pełnomocnik Burmistrza 
Wołomina  ds.  Kontaktów  Społecznych.  Treść  uzasadnienia  załączona  została  do 
oryginału uchwały. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy 
oraz Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 15 głosów, przeciw -0, wstrz.-2 osoby.

Pkt 14

Krzysztof Gawkowski – radny 
Zapytał o przebieg prac remontowych budynków stacji PKP na terenie Gminy Wołomina

Zastępca Burmistrza Dariusz Suchenek 
Poinformował, że został zakończony remont na stacji PKP w Wołominie Natomiast jest  
przyrzeczenie dyrekcji PKP, ze niebawem rozpoczną się remonty na stacjach  Wołomin – 
Słoneczna i w Zagoscińcu.  Te remonty powinny być zakończone do końca br. Gdyż taki  
termin określa zawarta umowa. 

Krzysztof Gawkowski – radny 
Zapytał czy w umowie jest przewidziane sprawdzanie jak te remonty sa wykonywane ?

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Wyjaśnił,  że  ma  zapewnienie  Dyrekcji  PKP,  ze  przy  powoływaniu  komisji  odbioru 
technicznego  zostanie powiadomiony o tym przedstawiciel gminy. 

Marek Górski – radny 
W  uzupełnieniu  wypowiedzi  Zastępcy  Burmistrza  Dariusza  Sucheneka,  powiedział,  że 
remont stacji w Zagoscincu został zakończony. 

Andrzej Lipa – radny 
Prosił o harmonogram utwardzania ulic na osiedlu Partyzantów.. 

Jerzy Mikulski - Burmistrz Wołomina 
Powiedział, ze taki harmonogram remontu ulic w gminie jest wykonywany corocznie. Co 
roku  wiosną  jest  sprawdzana   przejezdność  ulic  i  w  miarę  posiadanych  środków  w 
budżecie część z nich jest utwardzana asfaltem  lub równania

Krzysztof Szczurowski – radny 
Zapytał w czyjej gestii leży wykaszanie brzegów rzek na terenie gminy. Chodziło mu tu 
szczególnie o rzekę Czarną. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Antczak 
Wyjaśnił,  że ten obowiązek spoczywa na Wojewódzkim Zarządzie Melioracji  Urządzeń 
Wodnych. Gmina w porozumieniu z nimi dofinansowuje te działania. Wyjaśnił również, że 
dbanie o rowy melioracyjne jest w obowiązku gminy. 
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Roman Waszczuk – radny  
Poinformował  o  terminach  posiedzeń  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony 
Środowiska.

Mieczysław Romejko – radny 
Zwracając się do Burmistrza Jerzego Mikulskiego, prosił o dokończenie budowy chodnika 
we wsi Stare Grabie w bieżącym roku.

Ryszarda Kurek – radna 
Poparła  wniosek  radnego  Mieczysława  Romejki.  Uważała,  ze  należy  inwestycje 
dokończyć i temat powinien zejść z porządków kolejnych sesji Rady. 

Marek Stroczkowski – radny 
Zdaniem  tego  radnego  chodnik  w  Grabiu  Starym  nie  jest  potrzebny.  Wykonany 
dotychczas chodnik jest  zarośnięty zielskiem bo tam nikt nie chodzi. Zapytał czy walczy 
się w tej sprawie dla osoby czy dla społeczeństwa, bo nie jest sztuką walka dla samej 
walki  Zapytał czy radni nie czerwienią się gdy dzieci  chodzą z Mostówki do Majdanu i  
ocierają się o samochody ? Chodzą wzdłuż jezdni przy dużym natężeniu ruchu.  Również 
dojście do szkoły Nr 7 ul. Lipińska jest niebezpieczne i radnym to nie przeszkadza.

Zygmunt Nieznański – Przewodniczący Rady Miejskiej
Również  widział  chodnik  w  Starym  Grabiuu.   Wybiera  się  tam  również  Komisja 
Bezpieczeństwa Publicznego i ochrony Środowiska. Prawdą jest, ze jest wiele problemów, 
ale ten problem czas już rozwiązać. Przychylił wiec się do wniosku radnego Mieczysława 
Romejko że należy wreszcie skończyć spór  i dokończyć chodnik. Przy dobrej współpracy 
można wszystko załatwić.  
Przewodniczący przypomniał, że wszystkie wnioski do budżetu na 2006 rok powinny być 
kierowane do Burmistrza. Uważał, że te które otrzymał to jedynie do wiadomości. 
Kolejna sesja planowana jest na koniec października.
Przewodniczący poinformował  również,  ze  w dniach  6-7  października  jest  III  Kongres 
Miast Polskich. Na ten kongres wybiera się wraz z Burmistrzem. 
Apelował ponownie o dokonywanie wpłat na konto Pomnika Papieża Jana Pawła II

W  związku  z  wyczerpaniem  zaplanowanego  porządku   obrad  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Wołominie Zygmunt Nieznański zamknął sesję Rady Miejskiej w Wołominie w 
dniu 29 września  2005 roku o godz. 17.20. Wszystkie podjęte w trakcie sesji uchwały 
stanowią integralna część niniejszego protokołu. 

      Protokołowała                                          Sekretarz  

mgr Grażyna Płaneta                                  Beata Kalata
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